

7 Witty and Sarcastic Quotes

名人名言一定要严肃？这些幽默又嘲讽力 max 的格言了解一下！

The proof of good parenting: that the child has no desire to be famous.

受过良好教养的证明：孩子对出名没兴趣。

——F. Scott Fitzgerald (1896-1940) 美国作家弗朗西斯·斯科特·菲茨杰拉德

The true **indicator** of a man's character is the health of his wife.

一个男人的品性如何，从他妻子的健康程度就能看得出来。

——Cyril Connolly (1903-1974) 英国作家西里尔·康诺利

He that refuses praise the first time it is offered does it because he would like to hear it a second.

人第一次得到表扬时拒绝，是因为想再听一次。

——Francois De La Rochefoucauld (1613-1680) 法国作家弗朗索瓦·德·拉罗什富科

The only people we can think of as normal are those we don't yet know very well.

如果我们觉得还有人是正常人，那只是因为我们还不够了解他。

——Sigmund Freud (1856-1939) 奥地利精神分析学家西格蒙德·弗洛伊德

Insomnia is the mind's **revenge** for all the thoughts we forgot to have in the day.

失眠是大脑对我们白天所有忘记思考的事情的报复。

——Norman Mailer (1923-2007) 美国作家诺曼·梅勒

We keep a special place in our hearts for people who **refuse** to be **impressed** by us.

我们在心里为那些拒绝注意到我们的人保留了一个特殊的位置。

——Jean de La Bruyère (1645-1696) 法国作家拉布吕耶尔

Most people are other people. Their thoughts are someone else's opinions, their lives a **mimicry**, their passions a **quotation**.

大多数人过着他人的生活，他们的思想是他人的观点，他们的生活是对他人的模仿，他们的热情都是引用来的。

——Oscar Wilde (1854-1900) 英国作家奥斯卡·王尔德